

## CHOOSE THE CORRECT ANSWER

1.	Moses was brought up  in pharaoh's palace in his family by the king of Assyria
2.	To save his own life, Moses  fled to the land of Midian moved to Canaan fled to his parent's house
3.	When Moses watched the sheep, he saw a burning tree a burning bush a burning house
4.	When Moses came closer, he heard a voice tell him  Moses, come down quickly, this is a holy tree  Moses, go home and rest  Moses, take off your shoes, because the land you stand on is holy
5.	God saw the suffering of His people and commanded Moses  to set His people free ask for forgiveness from the pharaoh go and defeat the Midianites



## ВыбЕРИ ПРАВИЛЬНЫЙ ОТВЕТ

1. Чтобы спасти свою жизнь, Моисей  убежал в Мадиамскую землю переселился в Ханаан убежал в дом родителей
2. Моисей рос и воспитывался  во дворце фараона в своей семье у ассирийского царя
3. Бог увидел страдания Своего народа и повелел Моисею
4. Когда Моисей пас овец, он увидел  горящее дерево горящий куст горящий дом
5. Когда Моисей подошел ближе, то услышал голос Моисей, сойди скорей, это дерево святое Моисей, иди домой и отдохни Моисей, сними обувь, потому что земля эта святая
Teacher Signature
Parent Signature